
Besluitenlijst Commissie Algemene Zaken
Datum 09-03-2020
Tijd 21:00 - 22:30
Locatie Raadszaal
Voorzitter R. van der Woude
Griffier L. Roest-Jonkers
Aanwezigen Commissieleden:

J. Abma (CDA), J. Blank (PvdA), A. Eijer (FNP), A. Hartsuiker (HL), L. de 
Heij-Nap (CU), R. van der Honing (GL), H. Rinkes (CDA), G. Rozema 
(GL), S. Sijtsma (PvdA), E. de Swart (FNP), D. van Ruth (SP), T. van der 
Ven (GBH), R. de Jong (D66), I. Zwanenburg (VVD), G. Walsweer (VVD)

Portefeuillehouder:
T. van der Zwan, J. Zoetendal, H. Broekhuizen

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering.

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3 Vaststellen besluitenlijst 10 februari 2020
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

4 Mededelingen
Er worden geen mededelingen gedaan.

4.1 Raadsbrief 253 - Onderzoek exploitatie Sportstad
Op verzoek van A. Eijer (FNP) in de raad van 20 februari 2020 is raadsbrief 
ID 253 geagendeerd.

A. Eijer (FNP) vraagt naar aanleiding van het rapport om duidelijkheid en de 
rol van de raad. Wethouder Zoetendal antwoordt dat het Gemeentelijk 
Sportcentrum onderdeel is van Sportstad. De raad heeft een rol als er 
gesproken wordt over financiën. Er zijn structurele tekorten, maar er wordt 
geprobeerd om zo weinig mogelijk tekort te hebben en rond 0 uit te komen, 
waarbij de gemeente afhankelijk is van andere partijen.

Toezeggingen
- Onderzoek exploitatie Sportstad Heerenveen - De raad wordt 

betrokken in het proces waarin de gemeente zich beraadt over 
mogelijke maatregelen met het oog op de huurovereenkomst met 
Sportstad Heerenveen BV.
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5 Rondvraag
A. Eijer (FNP) vraagt of de gemeente een beeld heeft van activiteiten in 
gebouwen op het platteland. Dit in het kader van toename drugscriminaliteit 
op het platteland. Burgemeester Van der Zwan antwoordt dat dit wordt 
meegenomen in de inventarisatie ondermijningsbeeld.

A. Eijer (FNP) vraagt of het college iets kan betekenen voor wat betreft het 
verdwijnen van de huisarts uit De Knipe. Wethouder Zoetendal antwoordt 
dat hierover geschakeld wordt met het zorgkantoor en dat hierop schriftelijk 
wordt teruggekomen.

L. de Heij (CU) stelt een vraag over minder asbestcontroles door de FUMO 
door drukte en zuiniger aan op verzoek van gemeenten en wat de gevolgen 
hiervan zijn op het terrein van Omrin in Heerenveen. Het college zegt toe 
dat deze vraag schriftelijk wordt beantwoord.

T. van der Ven (GBH) vraagt wat de aanleiding is om de bijeenkomst die 
binnenkort plaatsvindt over Thialf vertrouwelijk te houden. J. Zoetendal 
antwoordt dat dit in het belang van het verdere proces is; er zijn 
verschillende scenario's en het is vertrouwelijk vanuit de 
onderhandelingspositie.

Toezeggingen
- Minder asbestcontroles FUMO en gevolgen voor Heerenveen (Omrin)
- Verdwijnen huisartsenpraktijk uit De Knipe

6 Informatiemanagement & ICT (I&I) en digitale dienstverlening
De raad wordt bijgepraat over informatiemanagement. De raad wil 
toekomstgericht en op een hoger abstractieniveau werken. De planning voor 
visie hierop volgt.

7 Kunstgrasveld Heerenveense Boys - extra financiering
Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als bespreekstuk voor de 
eerstvolgende raadsvergadering.

9 Light Challenge 2021
Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als hamerstuk voor de eerstvolgende 
raadsvergadering.

10 Visie op huisvesting
Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als hamerstuk voor de 
raadsvergadering van 25 mei 2020.

11 St. OPO De Basis - Begroting 2020
Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als hamerstuk voor de eerstvolgende 
raadsvergadering.

12 Vervanging belastingapplicatie - jeugdapplicatie
Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als hamerstuk voor de eerstvolgende 
raadsvergadering.
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13 Verzamelbesluit 2020-1
Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als hamerstuk voor de eerstvolgende 
raadsvergadering.

Toezeggingen
- Gevolgen doorschuiven budget voor inhoud planning verbetering A32 

- De beantwoording van de vraag van H. Rinkes (CDA) wat het 
doorschuiven van het budget voor de inhoud van de planning 
betekent aangaande de verbetering A32 volgt schriftelijk.

- Informatie over planning en voortgang aanleg glasvezel - Op een 
vraag van H. Rinkes (CDA) zegt het college toe dat de raad over drie 
/ vier weken geïnformeerd wordt over de planning/voortgang van de 
aanleg van glasvezel.

14 Sluiting
Voorzitter R. van der Woude sluit de vergadering.


